
Zápis

z jednání školské rady při střední škole, jejíž činnost vykonává Gymnázium, Karviná,
příspěvková organizace

ze dne 15. 10. 2024

Účast: Mgr. Martin Duda, Mgr. Petr Juras, Mgr. Pavel Němec, Mgr. Alan Pieczonka,
Ing. Ladislav Šincl

Nepřítomni: MUDr. Martin Gebauer

Hosté: Mgr. Miloš Kučera

Jednání školské rady (ŠR) zahájil předseda Mgr. Martin DUDA.

Program:
1. Výroční zpráva Gymnázia, Karviná, příspěvková organizace za školní rok
2022/2023;

2. Různé.

Bod č. 1:
Školská rada se seznámila s dokumentem Výroční zprávy Gymnázia, Karviná, příspěvkové
organizace za školní rok 2022/2023. Členové debatovali o některých bodech zprávy
(problematika přijímacího řízení a výsledky maturitní zkoušky s ohledem na školy podobného
typu v okolí, způsoby prezentace školy na veřejnosti a zapojení školy do projektu Erasmus+)
s ohledem na budoucí rozvoj školy. Následně ŠR dokument schválila.

Bod č. 2:
Členové ŠR se zajímali, jak se projevilo omezení mobilních telefonů na nižším gymnáziu.
Pedagogové ve ŠR popsali situaci a uvedli alternativních činností, které byly žákům
nabídnuty (pobyt na školním hřišti o velké přestávce, deskové hry, …).

Dále se diskuze vrátila ke změnám v oblasti hodnocení žáků. Debata se vedla o dalším
postupu a způsobu zapojení pedagogického sboru do realizace změn.

Dalším tématem byla změna financování nepedagogických pracovníků v regionálním školství
od 1. 9. 2024. Členové probírali možná rizika a příležitostí spojená s touto změnou.

Zapsal:
Mgr. Martin DUDA


